
 

 

Beste griffie,  
  
Bijgaand het antwoord op de vraag van Jess Lokaal over de eenmalige energietoeslag.  
  
Vraag  
In 044 Raadsinformatiememo Herziening collegebesluit energietoeslag staat: volgens 
welingelichte bronnen heeft het kabinet  toegezegd dat gemeenten voldoende geld  
krijgen mocht het in eerste instantie niet toereikend zijn. Op 21 april lezen wij op Noordkop 
Centraal echter:  Energietoeslag kost toch geld en wel ruim 45000 euro. 
  
Welke informatie is correct en kunt u ons dit uitleggen?  
  
Antwoord  
In  het collegebesluit van 19 april jl. staat het volgende vermeld: “ Volgens welingelichte 
bronnen heeft het kabinet  toegezegd dat gemeenten voldoende geld krijgen mocht het in 
eerste instantie niet toereikend zijn. Deze in het collegebesluit vervatte informatie is correct. 
Minister Carola van Schouten namelijk heeft op 30 maar jl. tijdens het debat met de Tweede 
Kamer verklaard dat gemeenten hoe dan ook genoeg geld krijgen om de 800 euro 
energietoeslag uit te keren aan de mensen die daar recht op hebben. De Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten (VNG) had de minister laten weten bezorgd te zijn dat er niet 
genoeg budget is voor het voorstel van het kabinet om huishoudens met lage inkomen een 
eenmalige energietoeslag te verstrekken van € 800,-.  Het kabinet zou, aldus de VNG, deze 
groep veel te klein hebben ingeschat. De onduidelijkheid die hierover ontstond, zorgde ervoor 
dat sommige gemeenten een lager bedrag uitkeerden aan mensen met een kleine beurs. De 
minister heeft echter aangegeven dat de 800 euro leidend is, en niet het maximale budget 
dat opzij is gezet voor de regeling. “De reden dat sommige gemeenten daar terughoudend “in 
waren, is omdat ze niet zeker wisten of ze daar de budgetten voor kregen", zegt Schouten in 
het debat. "Daarom wil ik juist nu nadrukkelijk zeggen: u heeft de garantie." 

  
 


